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ZASTUPNIČKO PITANJE

Budući da imam nepobitne dokaze o šteti koja je nanesena KJP „Sarajevo-šume“ a i građanima
Kantona Sarajevo, koji se odnose na krađu i svojevrsni organizovani kriminal, oličen u sječi preko
1000 stabala i to samo na jednom mjestu u Ilijašu, najljubaznije Vas molim da mi odgovorite na
zastupničko pitanje - da li su provedene istražne radnje kako bi se otkrili počinitelji? 

Molim Vas također, da mi odgovorite da li je izvršen inspekcijski nadzor i ako jeste, šta je tom
prilikom ustanovljeno, i da li su poduzete mjere da se počinitelji kazne zbog ovog krivičnog djela?
Podsjećam da je prema grubim procjenama ukradeno 1000 stabala što predstavlja 1000 kubika
šume. Nije samo slučaj kriminalnih radnji na ovom području, već se ovakve krađe dešavaju i na
administrativnim granicama između Sarajeva i Visokog, gdje je opustošena šuma, a da do sada
niko nije odgovarao. Ovo pitanje proslijeđujem Kantonalnoj upravi za šumarstvo, KJP poduzeću
„Sarajevo-šume“, Ministarstvu privrede i Vladi KS.
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